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aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Centra voor ontwikkelingsstoornissen (COS)  -  Wachttijden

In het verleden stelde ik al enkele vragen over de centra voor ontwikkelingsstoornissen. 

Bij vermoedens van een ontwikkelingsstoornis bij (jonge) kinderen moet er zo snel 
mogelijk toegang zijn tot een multidisciplinaire diagnostische setting zodat er een 
diagnostisch proces kan worden doorlopen. Het zo snel mogelijk stellen van een diagnose 
is van belang om secundaire problemen te voorkomen en om zo vroeg mogelijk te 
kunnen voorzien in een aangepaste aanpak. Helaas zijn er nog steeds wachttijden bij 
deze centra.

1. Wat is de gemiddelde wachttijd bij de centra voor ontwikkelingsstoornissen? Hoe is 
deze geëvolueerd tijdens de afgelopen drie jaren? Graag een overzicht, opgesplitst 
per centrum.

2. De minister gaf in het verleden aan dat het niet mogelijk is om het aantal 
wachtenden per centrum mee te delen. 

Zal de minister, samen met de centra, initiatieven nemen om te komen tot een 
uniforme registratie van de wachttijden? 

3. Het nieuwe organisatiemodel zou stap voor stap worden uitgerold. 

Kan de minister de concrete stappen toelichten met bijbehorende timing? Als deze 
nog niet bekend zijn, wanneer zal er dan wel zicht zijn op de concrete timing?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 445 van 23 februari 2023
van SUZY WOUTERS

1. Voor de COS beschikken we niet over recentere cijfers dan de cijfers die we gaven in 
antwoord op uw schriftelijke vraag nr. 663 van 3 juni 2022.

2. Momenteel wordt er geen werk gemaakt van de uniformisering van de rapportage van 
de verschillende COS. Rapportagevereisten en monitoring van diagnostische 
organisaties wordt verder uitgewerkt in de uitrol van het organisatiemodel diagnostiek 
(zie antwoord vraag 3). 

3. Er werden meer concrete werkpakketten gemaakt op basis van het voorbereidend 
werk door een werkgroep geleid door Eva Cloet (VUB). We wensen hiermee een 
doorstart te maken vanaf zomer 2023.  


